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MEMO 

 
Tijdens de DB-vergadering van 15 maart 2022 is het memo ‘deelname Vechtstromen aan bestuurlijk 
overleg tussen de Drentse overheden en NAM’ besproken. Dit naar aanleiding van een eerste 
bestuurlijk overleg met de Drentse overheden, waarin onder andere is gesproken over het instellen 
van een formeel overlegverband. In deze DB-vergadering heeft u opiniërend van gedachten 
gewisseld over de wenselijkheid om structureel onderdeel uit te maken van een bestuurlijk overleg 
met de gemeenten Coevorden en Emmen, de provincie Drenthe en NAM. Daarbij heeft u gekozen 
voor de insteek dat Vechtstromen graag meedoet aan een overleg, mits dit op een zorgvuldige 
manier wordt ingevuld en georganiseerd. Zorgvuldig was in deze: met inachtneming van de 
verschillende belangen van de partijen aan tafel. U heeft de portefeuillehouder gevraagd om bij de 
andere overheden in het bestuurlijk overleg hiervoor aandacht te vragen. 
 
Op 18 maart heeft een tweede bestuurlijk overleg plaatsgevonden tussen de Drentse overheden. 
Daarbij is ook over de governance gesproken. Partijen gaven aan dat ze waarde hechten aan goede 
afspraken daarover. Tijdens het overleg werd echter ook duidelijk dat de ontwikkelingen en inzichten 
in het Drentse elkaar in hoog tempo opvolgen: 

 Gedeputeerde Stelpstra bracht verslag uit van zijn gesprek met staatssecretaris Vijlbrief op 
15 maart 2022. De staatssecretaris wil een snelle en vooral ook schonere oplossing voor de 
waterinjecties in Twente. Deze benadering sluit aan bij het standpunt van ons waterschap, 
verwoord in de motie van ons algemeen bestuur d.d. 16 februari 2022 en onze brief aan de 
staatssecretaris van 23 maart 2022.  

 De Drentse overheden zetten sterk in op een gebiedsproces, dat onder hoge tijdsdruk moet 
worden uitgevoerd. Men hecht grote waarde aan het verkrijgen en behouden van draagvlak 
in het gebied. Ook staat men op het standpunt dat het verplaatsen van de waterinjecties 
naar Drenthe gepaard moet gaan met een kwaliteitsverbetering van het te injecteren water.  

 Het bestuurlijk overleg lijkt zich te gaan richten op dit gebiedsproces, zowel waar het gaat 
om de inzet van NAM als de inzet van het ministerie. Onder ‘inzet’ wordt in dit kader 
verstaan: aanpak, organisatie, planning. Kortom: wie doet wat op welk moment, in welke 
vorm, en welke stakeholders worden daarbij betrokken. De Drentse overheden willen hier 
nadrukkelijk een sturende rol in vervullen. 
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Mijn voorstel: 
De toegevoegde waarde en het belang van waterschap Vechtstromen zit niet in het organiseren van 
het gebiedsproces en het bereiken van het benodigde draagvlak voor de (schonere) injecties. Onze 
toegevoegde waarde zit in het beschikbaar stellen van inhoudelijke kennis op het gebied van 
watersysteem en waterzuivering, zoals ook verwoord in de eerder genoemde motie van het 
algemeen bestuur. Eén en ander met in achtneming van onze formele adviesrol richting de 
staatssecretaris.  
 
Ten opzichte van de andere Drentse overheden leidt dit tot een andere rol in, en commitment aan 
het bestuurlijk overleg. Deelname aan het bestuurlijk overleg als agendalid, in plaats van volledig 
gecommitteerd lid, ligt daarmee voor de hand.  

 Als agendalid kunnen we onze breed te genereren kennis en expertise over het 
watersysteem en waterzuivering inbrengen.  

 Een rol als agendalid laat bovendien ruimte om straks als waterbeheerder een advies te 
formuleren aan de staatssecretaris. Het proces dat nu gaat lopen in Zuidoost Drenthe, 
resulteert immers uiteindelijk in een formele adviesaanvraag in het kader van de 
Mijnbouwwet. Dat is het formele moment waarop wij onze inbreng kunnen leveren aan het 
bevoegd gezag: het ministerie van Economische Zaken en Klimaat.  

 
Ter overweging: 
Het voortraject in bestuurlijk opzicht van het uiteindelijke adviestraject te scheiden door het bij 
verschillende portefeuillehouders onder te brengen. 
 




